
In aanvulling op de eerdere vragen hebben we ook vragen over de beperkte politie capaciteit, 
IB20 002:

- deelt het college de mening van de heer Remkes die hij geeft in zijn brief?
- deelt u de voorgestelde mogelijkheden die de heer Remkes voorstelt, zoals mobiel 
cameratoezicht?
- Hoe heeft u de reactie van de heer Grapperhaus geïnterpreteerd?
- Op welke wijze gaat de gemeente Rijswijk alternatieve invulling geven aan de beperkte 
aanwezigheid van capaciteit?

Met vriendelijke groet 

Menno Ezinga 
VVD Rijswijk 

 


